



米维视频制作有限公司 **MIWAVE VIDEO PRODUCTIONS LTD** 拥有专业的团队，为需要的客户制作蒙太奇、广告促销、婚礼、电视节目、活动、纪录片等，并筹备制作视频和拍摄照片以及提供独一无二的想法。我们制作了数百个不同种类的项目，欢迎查看我们的作品集。

所有关于视频和蒙太奇的制作都源于我们对生活的热情。

关于 MIWAVE VIDEO PRODUCTIONS 米维视频的制作。

组织营销推广活动。

保存生活中的特殊事件。

记录生活中的特殊时刻。

我们相信完美。

我们只做正确的。

我们提供免费咨询服务，欢迎参观我们的工作。联系方式：

电话：+357-97906350，Facebook：MiwavePro，Instagram：@miwavepro

电子邮件：miwaveproductions@gmail.com

我们提供专业一流的服务，对项目的深度研究和各部门之间的密切合作（摄像师、摄影师、与客户会面），完成的项目有：视频蒙太奇编辑、图形动画广告、

社交内容纪录片、对难民和移民的认识、对种族主义的认识、意外事故和交通安全、传记纪录片、电视节目、青年节、各种活动、新闻发布会等。

关于我们的一些作品：

CCN PLATFORM 塞浦路斯中文网络平台

CCN Cyprus Chinese Network CCN 塞浦路斯中文网

CCN TV 上的大部分节目

我们将组织视频的拍摄团队，并对视频进行最终的剪辑和编辑。我们还负责公共关系，并组织新闻出版以及与其他部门的合作。

我们为 CCN 广播电视制作了一百个视频蒙太奇 - 可根据要求提供参考。

视频蒙太奇编辑的主要作品：

- 中华人民共和国驻塞浦路斯大使黄星原先生和塞浦路斯欧洲大学（EUC）一同介绍习近平主席著作的活动。
- 9月28日中华人民共和国成立69周年的活动。
- 塞浦路斯共和国总统 Nicos Anastasiades 先生在拉纳卡丽笙酒店和 QBlu Plaza 综合商厦开幕式上致词仪式。
- 年度国际商业论坛。
- 塞浦路斯中国商业协会在希尔顿公园酒店组织的商业指导会。
- 2017年10月29日，塞浦路斯孔子学院和中华人民共和国大使馆参加山东师范大学艺术文化团的文化表演活动。
- 中国代理商和众议院主席或代表 Demetris Sillouris 先生会面。

塞浦路斯广播公司

我们与当地电视台 RIK 合作，负责视频拍摄、编辑和剪辑。并为电视节目 'Eimaste edo' 和 'Eimaste edo syzitontas' 制作短视频。我们还与 Synergia 媒体有限公司合作，负责协助其他部门创建和完成不同的项目。

视频蒙太奇编辑的主要作品：

- 塞浦路斯警方 - 交通意识宣传：
道路交通事故电视广告和纪录片“在转动方向盘之前请思考”

- 民政事务基金意识宣传“AWARE” - 接受，尊重，融合“：
 - 难民和移民（国内 6 个电视节目）
 - 移民和难民（4 个纪录片）

- 塞浦路斯青年委员会 ONEK
 - 2017 年首届创业与启动会议直播
 - 2017 年塞浦路斯青年节电视节目
 - 2018 年塞浦路斯青年节电视节目

- 劳动人民进步党“AKEL”
 - 诗人 Anthias Pierides 和 Tefkros Anthias 的纪录片
 - Thanos Mikroutsikos 在塞浦路斯的最后一场音乐会（开场视频）
 - Ezekias Papaioannou 的贡献

- 联合民主青年组织 EDON
 - 2017 年第 30 届 EDON 节
 - 2018 年第 31 届 EDON 节

- 妇女民主集会组织（Δ Η. Σ Τ.）：
企业视频

- 渔业和海洋研究所（Τ Α Θ Ε）：
塞浦路斯海洋水产养殖视频

- Kronos BDI 家具：
Kronos 2017 年活动视频

- 欧盟共同农业政策（CAP）
关于共同农业政策“地球圈子”视频的宣传活动

- 塞浦路斯国际教育和职业展：
2018 年塞浦路斯国际教育和职业展电视现场
- Laiko cosmos 贸易有限公司：
Laikos 咖啡 70 周年的活动视频
- 塞浦路斯教育学院：
关于改善塞浦路斯第三国儿童社会和教育一体化措施的 3 部纪录片（教师、语言和调解员）
- 塞浦路斯欧洲议会：
Andreas Matsis, Okan Dagli (Bicomunal Famagusta) Sener levent (记者) 荣获 2018 年欧洲公民奖
- 欧洲最低收入网络：
EMIN 浏览公民信息和签名收集，延续最低工资收入的视频

主要公关客户：

- 塞浦路斯 Lidl 超市（商店开幕/新闻发布会/活动）
- Lidle 食品学院（开业/运营组织者）
- 信托保险（塞浦路斯尼科西亚办事处开业）
- Moneygram 速汇金(收费比率)
- 塞浦路斯 Frezyderm（准备 Facebook 产品推出时间表）
- Novartis 诺华（客户礼品）
- CIPA（年度股东大会）
- 塞浦路斯 Beauty line 化妆品店（商店开业活动）
- 塞浦路斯麦当劳
- 塞浦路斯 A | X Armani Exchange 服装店（开业活动）
- 沃尔沃 CTC（2017 年沃尔沃展厅）
- 有线网络通信系统有限公司（活动）



The expert professional team of **MIWAVE VIDEO PRODUCTIONS LTD**, prepares films and photos for montage, advertising promotions, weddings, TV spots, events, documentaries, and more, featuring extreme ideas. We have participated in hundreds projects featuring multi faceted productions. Our gallery of some projects is attached for your review.

Everything regarding video and montage is our passion in life.

MIWAVE VIDEO PRODUCTIONS. For an effective marketing campaign. For safekeeping life's special events. For documenting life's special moments. We believe in perfection. And we do things right.

We are available for free consultation and for review of our work. Please call us at 00357- 97906350, f MiwavePro , instagram: @miwavepro email: miwaveproductions@gmail.com.

SOME OF OUR WORKS

CCN PLATFORM
CCN Cyprus Chinese Network

PLETHORA OF PROJECTS ON CCN TV

Organize the video shooting team and responsible for the final montage and video editing of the shootings. Also responsible for the public relations, organizing the press publications and collaboration with other departments. Create hundred videos montage for CCN Radio-TV - available upon request.

MAIN PROJECTS / VIDEO MONTAGE-EDITING

- The European University, Cyprus (EUC) and H.E. Mr. Mt. Huang Xingyuan, Ambassador of The People's Republic of China, present the book of President Xi Jinping.
- 69th Anniversary of the People's Republic of China 28th September
- Official grand opening of Radisson Blu Hotel Larnaca and QBlu Plazahonoured by the president of the republic of Cyprus, Nicos Anastasiades
- The Annual International Business Forum
- The Cyprus China business association organize tutorial in Hilton Park Hotel
- The Confucius Institute at the University of Cyprus and the Embassy of the People's Republic of China to the cultural performance from the Shandong Normal University Art and Cultural Troupe on Sunday 29th of October 2017
- Meeting between Chinese agents and President of house or representatives, Mr. Demetris Sillouris

Video montage-editing, research for product, collaboration with other internal departments (videographer, photographer, meetings with customer), graphic animate commercials, social content documentaries, awareness for refugees and immigrants, awareness for racism, police accidents awareness and traffic safety, biography documentary, tv spots, youth festivals, events, press conferences,

Cyprus Broadcasting Corporation

Also Collaboration with the local tv channel RIK. Responsible for the video editing and montage of video shootings as well as the making of short video spot for different TV programs - TV program 'Eimaste edo' and TV program 'Eimaste edo syzitontas'. Also responsible to assist other departments for the creation and finalization of different projects, in collaboration with Synergia Media Ltd.

MAIN PROJECTS / VIDEO MONTAGE-EDITING

- **Cyprus Police: Awareness campaign:**
Road Accidents awareness TV spots and documentary "before handling the steering wheel THINK"
- **Home Affairs Funds Awareness Campaign "AWARE": Accept, Respect, Integrate":**
 - Refugees and Immigrants (6 TV spots Domestic)
 - Immigrants and Refugees (4 Documentaries)

- **Youth Board of Cyprus ONEK**
 - 1st Entrepreneurship & Start up Conference 2017 TV spot
 - Youth Board of Cyprus Festival 2017 TV spot
 - Youth Board of Cyprus Festival 2018 TV spot

- **Progressive Party of Working People "AKEL"**
 - Biographical Documentary of poets Anthias Pierides and Tefkros Anthias
 - Tribute of Thanos Mikroutsikos last concert in Cyprus (opening video)
 - Tribute of Ezekias Papaioannou

- **United Democratic Youth Organization EDON**
 - 30th Festival of EDON 2017
 - 31st Festival of EDON 2018

- **Women's Organization of the Democratic Rally (ΔΗ.ΣΥ.):**
 - Corporate video

- **Department of Fisheries and Marine Research (ΤΑΘΕ):**
 - Cyprus Marine Aquaculture video

- **Kronos BDI Furniture:** Kronos event 2017 video

- **Common Agricultural Policy (CAP) of the European Union**
 - Information campaign on the Common Agricultural Policy "Circles of the Earth" video event

- **Cyprus International Education and Career Exhibition:**
 - Cyprus International Education and Career Exhibition 2018 tv spot

- **Laiko cosmos trading ltd:**

70 years of Laikos Coffee video event

- **Cyprus Pedagogical Institute:**

3 documentaries for the measures to improve the social and educational integration of third-country children in Cyprus (Teachers, Language, Mediators)

- **European Parliament,Cyprus:**

European citizen's prize Cyprus 2018, Andreas Matsis, Okan Dagli (Bicommunal Famagusta) Sener Ievent (Journalist)

- **European Minimum Income Network:**

EMIN tour for citizens information and signatures collection for the continuation of the minimum wage income videos

Public Relations main customers

- Lidl Cyprus (store opening/press conferences/events)
- Lidle Food Academy (opening/ operation organizer)
- Trust Insurance (Cyprus offices opening in Nicosia)
- Moneygram (collect rates)
- Frezyderm Cyprus (Prepare Facebook schedule for products exposures)
- Novartis (clients gifts)
- CIPA (annual general meeting)
- Beauty line Cyprus (Store Opening and event)
- McDonald's Cyprus
- A|X Armani Exchange Cyprus (store opening)
- Volvo CTC (Volvo Showroom 2017)

- Cablenet Communication Systems Ltd (event)